
   
 

   
 

 

Protokoll styremøte TROMS IDRETTSKRETS 

Møte: Nr.7/2024-26 

Dato/tid: 26.8.24 kl.19:30-20:30 

Sted: teams 

Til stede: Inger Lise Brones, Jarle Heitmann, Andre Lind, Juni Overvik, Peder Amundsen, 
Gunn Elin Fedreheim, Beate Seljenes (1.vara), Kurt Gulbrandsen (2.vara) 

Frafall:   

 

Saksliste: 

Sak 54/24-26 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 55/24-26 Høring på KUDs forslag endring spillemiddelordning 

Sak 56/24-26 Kriterier og fordeling KUD-midler Ekstrainnsats i idretten 

Sak 57/24-26 Plan for styremøte i Harstad 18.september 

Sak 58/24-26 Orgsjef orienterer 

Sak 59/24-26 Hendt siden sist 

Sak 60/24-26 Eventuelt  

Sak 61/24-26 Høring NIFs spillemiddelsøknad 2025 

 

 

BESLUTNINGSSAKER 

Sak 42/24-26  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: Innkalling og saksliste vedtas. 

 

Sak 55/24-26  Høring på KUDs forslag endring spillemiddelordning 

KUD har sendt på høring forslag på endring i spillemiddelordningen. KUDs forslag er en stor skuffelse 

for idretten, da det er langt fra et anleggsløft som idretten forventet etter regjeringens 

Hurdalserklæring om «å ruste opp og bygge flere idrettsanlegg og lage en nasjonal plan for 

idrettsanlegg sammen med idrettsbevegelsen». KUDs forslag inneholder vesentlige endringer som 

norsk idrett opplever kan bli ei stor utfordring for å realisere idrettsanlegg i fremtiden. Det er derfor 

viktig at idretten står samlet i et felles svar omkring de viktigste punktene. 

Saken har vært debattert i ulike nasjonale møter, samt på TIKs styremøte i juni. TIK inviterte 

idrettsråd og særkretser til innspillsmøte i saken 21.8. NIF presenterte KUDs forslag samt NIFs forslag 

på felles svar fra idretten. 

Vedtak: Troms idrettskrets støtter NIFs forslag på hovedkonklusjoner i KUDs forslag på endringer i 

spillemiddelordningen. Vi støtter også NIFs forslag på å invitere regjering og de politiske partier til å 



   
 

   
 

utarbeide en ny nasjonal anleggspolitikk sammen med idretten.  

Troms idrettskrets vil i den videre prosess på endelig høringssvar vektlegge:  

- at det skal etableres ekstra midler til anlegg som det er størst behov for og som idretten prioriterer 

- at særskilte ordninger for ekstra midler der behovet er størst beholdes, slik som pressområdemidler, 

interkommunale midler og Nordnorge-tillegget  

- at det ikke legges hindringer for å søke flere enn tre ganger 

- at idrettens samfunnsverdi og idrettsanlegg som aktivitets- og møtearena får stort fokus i 

samfunnsdebatten 

TIKs AU og leder av anleggsutvalget gis fullmakt til å utforme endelig høringssvar fra Troms IK. 

 

Sak 56/24-26  Kriterier og fordeling KUD-midler Ekstrainnsats i idretten 

KUD har tildelt en ny runde med midler for ekstrainnsats i idretten, for å hindre at økonomi skal være 

en barriere for deltakelse.  

Midlene skal understøtte:  

• idrettslagenes arbeid med å inkludere barn og ungdom mellom 6 og 19 år som faller utenfor 
på grunn av sosial ulikhet og sosioøkonomiske årsaker  

• å holde foreldrebetalingen og aktiviteter som er kostnadsdrivende nede  
 

Troms idrettskrets skal tildele midlene for idrettsråd i Troms, unntatt for Tromsø, Harstad og Senja 

som skal tildele midler til sine idrettslag. 

Vedtak: Troms idrettskrets fordeler de tildelte kr.396.515 til idrettsråd basert på aktivitetstall for 

aldersgruppa 6-19 år. Midlene tildeles fortrinnsvis til det største fleridrettslaget i hvert idrettsråd, 

alternativt til flere jevnt store idrettslag. Tildelingen drøftes og avklares med hvert idrettsråd. 

 

Sak 61/24-26 NIFs høring på spillemiddelsøknad 2025 

Saken ble lagt til som vedtakssak. 

NIF har sendt på høring spillemiddelsøknaden for 2025. De ber oss svare på hvilke områder vi mener 

skal prioriteres med ekstra midler i søknaden. 

Vedtak: Troms idrettskrets foreslår følgende satsingsområder i NIFs spillemiddelsøknad for 2025: 

anleggsarbeid, ungdomsidrett, kompetanse for idrettslag. 

 

ORIENTERINGSSAKER      

Sak 57/24-26 Plan for styremøte i Harstad 18.september 

Plan for møtedag i Harstad 18.9, for både styret og ansatte: 

• kl.10:30-14:30Styremøte, sted: Scandic Harstad 

• Kl.15:00-16:00 Besøk på Harstad Bike park, Harstad Cykleklubb 

• Kl.16:30-18:30, Møte med Harstad idrettsråd, skøyteklubb, turnklubb på Stangnes, befaring 

av ny turnhall 



   
 

   
 

• Kl.19:00, Middag 

 

Sak 58/24-26 Orgsjef orienterer 

• Renovering av IH - status 

• Oppstart av 2 nye ansatte:  

Hanna Flovik – rådgiver anlegg og idrettsråd 

Adelén Dahl – rådgiver kompetanse og ungdomsidrett 

• Besøk av Stortingspresident 3.sept, «Idrettens arbeid for å hindre utenforskap» 

 

Sak 59/24-26 Hendt siden sist 

• 5.aug: Arctic Race-seminar i Fauske, Inger Lise og Sylvi 

 

Sak 60/24-26 Eventuelt 

Informasjon fra Andre om anleggsfondet og prosesser for søknader høst 2024. 

 

 

Sylvi Ofstad, ref 

 

 

 


